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                              عن الكتاب :  2013م - 1443هـ Book Description
 The United Kingdom’s constitution, while of ancient origins, remains both dynamic and
vibrant. As every public lawyer is only too aware, nowadays, the proper boundaries of constitutional and administrative law are both increasingly wide and subject to debate. In compiling
any textbook on this subject, one of the principal preliminary tasks lies in defi ning the scope
of material to be included and the approach to be adopted in relation to that material. The task
of writing is made more problematic by the many and varied depths in which, and the means
by which, the subject is taught both in the United Kingdom and overseas. Full- time students,
part- time students, students on long- distance learning programmes and students combining
both constitutional and administrative law within a one- year course, all have differing needs.
The aim in this book has been to provide suffi cient detail to meet all such needs in a userfriendly manner
 وصف الكتاب  دستور المملكة المتحدة ، في حين أن من أصول قديمة ، لا يزال ديناميكي و
نابض بالحياة. كما يدرك كل محام عام ، في الوقت الحاضر ، فإن الحدود المناسبة للقانون الدستوري والإداري واسعة بشكل متزايد وتخضع للنقاش. في تجميع
أي كتاب مدرسي حول هذا الموضوع ، واحدة من المهام الأولية الرئيسية تكمن في تعريف النطاق
المواد المراد إدراجها والنهج المتبع فيما يتعلق بتلك المواد. المهمة
الكتابة أكثر صعوبة بسبب الأعماق الكثيرة والمتنوعة التي ، والوسائل
من خلالها ، يتم تدريس الموضوع في كل من المملكة المتحدة وخارجها. طلاب بدوام كامل،
الطلاب بدوام جزئي ، والطلاب في برامج التعلم عن بعد والطلاب مجتمعة
كل من القانون الدستوري والإداري خلال دورة مدتها سنة واحدة ، جميعها لها احتياجات مختلفة.
الهدف من هذا الكتاب هو توفير تفاصيل كافية لتلبية جميع هذه الاحتياجات بطريقة سهلة الاستخدام .
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